
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 19
Pavlovičky

Č. 9 / 2023 04. 09. 2023 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: PhDr. Zita Chalupová, Ing. Veronika Kochová, RNDr. Kateřina Mutinová, Dušan Čáslava,
Zdeněk Smyčka, MUDr. Dana Galuszková Ph.D. MBA, Jarmila Přerovská, Dan Vejrosta,
Božena Kürfurstová

Hosté: Jiří Bartík z Apoštolské církve

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

Usnesení:
1. Pavlovické babí léto
2. Projekt na nový chodník v Gorkého ulici a oprava STO na rohu ulic Veverkovy a Chválkovické
3. Chodník v Čadově ulici
4. Kanál v Pavlovické ulici
5. Hluk v ulici Na Zákopě
6. Výsadba v Lindnerově ulici
7. Kácení v ulici Na Zákopě

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu
Bezbariérové nájezdy na chodníku v Divišově ulici - Předáno
Oprava chodníků - Před uzavřením
Ořezy zeleně v ulici Na Zákopě - Předáno
Starší požadavky
Zápis č. 4/2023 ze dne 03. 04. 2023: Vývěska KMČ v Edisonově ulici - Vyřešené
Zápis č. 5/2023 ze dne 02. 05. 2023: Zeleň v Pavlovičkách - Před uzavřením
Zápis č. 5/2023 ze dne 02. 05. 2023: Herní prvky na hřišti v Kampelíkově ulici - Předáno
Zápis č. 6/2023 ze dne 05. 06. 2023: STO Edisonova - Před uzavřením
Zápis č. 7/2023 ze dne 03. 07. 2023: Zeleň v Pavlovičkách - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti

Usnesení:
1. Akce Pavlovické babí léto se uskuteční v neděli 17. 9. od 14 do 18 hodin. Připraveny budou skákací hrad,
obří skluzavka, projížďky na koních, šlapací káry, soutěže a hry pro děti. Občasné budou informováni obvyklými
kanály.
2. KMČ dosud nemá informace, jak se vyvíjí projekt na nový chodník v Gorkého ulici a oprava stanoviště
tříděného odpadu na rohu ulic Veverkovy a Chválkovické. Členové budou požadovat aktuální informace.
3. Chodník s cyklostezkou v Čadově ulici je již hotový, následovat by měla podzimní výsadba nových stromů.
4. Na dotaz ohledně čáry kolem kanálu na vozovce v Pavlovické ulici odpověděl Tomáš Vilímec z ŘSD:
"Aplikovali jsme ji z důvodu vymezení jízdního pruhu na základě stížností obyvatel na ulici Pavlovická, kdy jsme
obdrželi stížnosti na hlučnost při přejezdech kamionů přes stávající kryty inženýrských sítí. Další podnět od
obyvatel jsme po aplikaci tohoto vodorovného dopravního značení od obyvatel neobdrželi." Občané jsou
spokojeni, hluk se zmírnil, doprava se mírným zúžením zpomalila, ke kolizím vozidel s tramvajemi nedochází.



5. KMČ obdržela podnět od občanů, kteří si stěžují na hluk v časných ranních hodinách v ulici Na Zákopě za
železničním přejezdem. Hluk působí pracovníci skladu JIP, kteří ve 4 hodiny ráno začínají nakládat. Již proběhlo
jednání zástupců občanů, hygieny a firmy JIP. Dle vyjádření hygieny jsou limity hluku překračovány, firma
přislíbila nápravu (vybudování nájezdů, aby se hluk zmenšil).
6. K hřišti v Lindnerově ulici byla objednána výsadba javoru. Měla by proběhnout v podzimních měsících.
7. Ing. Labounková z odboru městské zeleně navrhla pokácení vrby v ulici Na Zákopě. Neustále požadujeme její
ořez, protože překáží na chodníku. Dle informací Ing. Labounkové v místech, kde vrba roste, nejsou žádné
inženýrské sítě, takže by tam mohly být vysazeny jiné stromy. Členové KMČ se proto rozhodli pro pokácení. V
příštím roce po poradě s odborem městské zeleně využijí finanční prostředky z kapitoly estetizace a vysadí jiné,
hodnotnější stromy, které nebudou vyžadovat neustálý ořez.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Projekt chodníku v Gorkého ulici

Členové KMČ požadují informaci o tom, v jakém stadiu je projekt chodníku v Gorkého ulici (od školy k
Lindnerově ulici). Z estetizace v roce 2022 vyčlenili na projekt dle nacenění 90 000 Kč.

2 STO na rohu ulic Chválkovické a Veverkovy

Členové KMČ požadují informaci, jak se vyvíjí oprava stanoviště tříděného odpadu na rohu ulic Chválkovické a
Veverkovy. Oprava byla přislíbena v roce 2022, dosud se nic neděje. Na opravě závisí úprava zeleného
prostranství dle zpracované studie zeleně.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 9 / 2023

Datum schválení zápisu: 10. 09. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
PhDr. Zita Chalupová

Zapsal/a:
PhDr. Zita Chalupová

Ověřil/a:
RNDr. Kateřina Mutinová


